
Nanortalik, 27. juli 2012

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål 
til Naalakkersuisut:

1. Jeg stillede under Inatsisartuts efterårssamling i 2011 (UKA 2011/58) et 
forslag  til  Inatsisartutbeslutning  om  at  Naalakkersuisut  pålægges  at 
udarbejde  en  analyse,  der  skal  redegøre  for  gældende  vilkår  på 
undervisningsområdet for elever med behov der rækker ud over hvad den 
almindelige  folkeskole kan tilbyde.  Hvor  langt  er  Naalakkersuisut  nået 
med udarbejdelsen af denne analyse?

2. Naalakkersuisut  meddelte,  at  forslaget  indarbejdes  i  Børne-  og 
Ungestrategien under fokusområdet ”Evaluering, monitorering og måling 
af  indsatser”,  bl.a.  for  at  sikre  oprettelsen  af  et  tværdepartementalt 
system af databaser til opfølgning på Børne- og Ungestrategien. Hvordan 
forestiller Naalakkersuisut sig at udforme fremlæggelsen?
(Medlem af Inatsisartut Debora Kleist, Inuit Ataqatigiit)

Begrundelse:
Under  Inatsisartuts  efterårssamling i  2011,  under  punkt  EM 2011/58,  stillede  jeg på 
vegne af Inuit Ataqatigiit beslutningsforslaget, som blev støttet af flertallet i Inatsisartut 
og af Naalakkersuisut.

Ud fra debattens indhold, ser vi det som vigtigt at få klarlagt forskellige analyser og 
udarbejdelser af opgaver, som kan gøre undervisningen bedre for børn og unge med 
handicap.

Dengang meddelte Naalakkersuisut, at hensigten er at indarbejde forslaget i Børne- og 
Ungestategien, og at fremlæggelsen ville ske i 2012. Baggrunden for mine spørgsmål til 
Naalakkersuisut  er  min  interesseret  i  at  vide,  hvordan  virkeliggørelsen  af  forslagets 
indhold forløber sig.
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